
רונאל פישר אינו תופעה
"אני לא חושב שעו"ד רונאל פישר 

הוא אופייני או שהוא תופעה. לדעתי 
הוא רונאל פישר, ואין עוד רונאל 

פישרים", כך אמר פרופ' דוד ליבאי 
על הפרשה שמסעירה את עולם 
המשפט וזכתה להדים רבים בין 

משתתפי הכנס. "אני מקווה שאדם 
הקושר קשר של שוחד והדלפה עם 
חוקר מנוסה מאוד ביחידה מיוחדת 

זה דבר ייחודי ונדיר, אבל עליי זה 
הותיר רושם קשה מאוד. לדעתי 
הריקבון פשה באנשים מסוימים 

אבל לא במקצוע. אני מודה גם שלא 
העליתי על דעתי שזה יכול לקרות 

למישהי שהייתה בכירה בפרקליטות, 
אבל מעכשיו צריך להביא גם את זה 

בחשבון".
ליבאי הוסיף בהקשר זה את ריבוי 
עורכי הדין: "עורכי דין הגיעו לאן 

שהגיעו בעבר בעזרת מסננות 
רציניות, אבל מאז שנפתחו השערים, 

היום יש מכללות המקבלות עורכי דין 
אפילו בלי תעודות בגרות".
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